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Abstract (en)
[origin: CN116219848A] A ground milling machine, in particular a stabilizing or recycling machine, and a method are characterized by a roller flap
position correction mode that can be activated manually or automatically after the ground milling machine has been activated, after application of
a milling/mixing roller, or after an increase in milling depth. In the roller turning plate position correction mode, the position of the rear roller turning
plate is optimized, so that material accumulation and problems caused by material accumulation are avoided to a great extent. The control device
of the roller flap adjustment device is designed in such a way that in the roller flap correction mode, the floating position of the rear roller flap is
canceled in the first step, and the rear roller flap is pivoted upwards from the first pivot position to the second pivot position. In a second step, the
floating position is reset such that the rear roller flap is in a third pivot position in which the lower edge of the rear roller flap rests on the ground. After
the floating position is reset, a check routine including at least one check cycle is executed.

Abstract (de)
Die erfindungsgemäße Bodenfräsmaschine, insbesondere Stabilisierer oder Recycler, und das erfindungsgemäße Verfahren zeichnen sich
durch einen Walzenklappenstellungs-Korrekturmodus aus, welcher nach dem Anfahren der Bodenfräsmaschine nach dem Ansetzen der Fräs-/
Mischwalze oder nach der Erhöhung der Frästiefe manuell aktiviert werden kann oder automatisch aktiviert wird. In dem Walzenklappenstellungs-
Korrekturmodus wird die Stellung der hinteren Walzenklappe 13 optimiert, so dass eine Materialanhäufung und die sich daraus ergebenden
Probleme weitgehend vermieden werden. Die Steuereinrichtung 21 der Walzenklappen-Verstelleinrichtung ist derart ausgebildet, dass im
Walzenklappen-Korrekturmodus in einem ersten Schritt die Schwimmstellung der hinteren Walzenklappe aufgehoben wird und die hintere
Walzenklappe aus einer ersten Schwenkstellung in eine zweite Schwenkstellung nach oben verschwenkt wird. In einem zweiten Schritt wird die
Schwimmstellung wieder eingestellt, so dass die hintere Walzenklappe eine dritte Schwenkstellung einnimmt, in der die untere Kante der hinteren
Walzenklappe auf dem Boden aufliegt. Nach dem Wiedereinstellen der Schwimmstellung wird eine Überprüfungsroutine durchgeführt, welche
mindestens einen Überprüfungszyklus umfasst.
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